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Bestuursactiviteiten	 

Nieuwjaarswandeling  
Deze was gepland op 9 januari in de Geelders maar moest wegens de coronamaatregelen helaas 
worden afgelast. Beter in 2023!  
 
Vergaderingen  
We hebben 8 keer vergaderd. Tijdens de vergaderingen zijn 69 acties gedefinieerd. We hebben ook 
twee keer met onze werkgroepcoördinatoren overlegd, in februari en in oktober. De beleidsraad is 
twee keer (digitaal) bezocht en de Vertegenwoordigende Vergadering is bijgewoond door onze 
vertegenwoordiger Harry Nouwen.  
 
Algemene jaarvergadering  
Deze was op 17 maart, weer in d’n Aard, en werd bijgewoond door 17 leden. Dat was erg weinig, 
maar er hadden zich wel 22 personen afgemeld, wat veel meer was dan normaal. We vermoeden dat 
de angst voor coronabesmetting hier een grote rol heeft gespeeld. Hopelijk is de opkomst bij onze 
komende ALV beter! In de ALV hebben we na 7 jaar afscheid genomen van Han als voorzitter. Hij 
heeft bij zijn vertrek een mooie voorzittershamer achtergelaten voor de volgende voorzitter. Helaas 
hebben we geen opvolger voor Han kunnen vinden, ondanks veel rondvragen binnen de vereniging. 
Gelukkig is Trudy Mennen als nieuwe bestuurslid gekozen, anders waren we maar met z’n drieën 
overgebleven. Bovendien hebben we meer werk in het bestuur omdat we ook voor de lezingen en de 
cursussen nog geen mensen hebben kunnen vinden. We zoeken dus nog steeds!  
 
Huisvesting  
We zitten nu alweer meer dan acht jaar bij het IVN-VEV in D’n Aard in Veldhoven.  
 
Introductiecommissie  
Deze heeft de taak, nieuwe leden bekend te maken met de diverse werkgroepen. Ook vanuit de 
werk- groepen zal meer aandacht worden besteed aan de begeleiding van nieuwe leden. De leden 
zijn Han Monteiro en Natascha Jaegers. Er was ook weer een speciale excursie voor nieuwe leden 
met jammer genoeg maar weinig deelname.  
 
Innovatie Commissie  
Deze heeft tot doel, beleid uit te stippelen om onze afdeling toekomstbestendiger te maken. We 
lopen het gevaar om steeds meer te vergrijzen. De leden zijn nu Trudy Mennen, Hans van Sprang, Jan 
Schel- leken, Han Monteiro en José Walthuis. Er zijn diverse plannen bedacht, b.v. over 
communicatie en de deelname aan ons adoptiegebied Gijzenrooi.  
 
Adoptiegebied  
Er is vanuit de werkgroepen veel medewerking toe- gezegd om in 2023 te starten met de 
inventarisatie van het gebied.  
 
Werkgroepen  
Helaas hebben we tegen het einde van het jaar het bericht gekregen dat de 
paddenstoelenwerkgroep het niet meer zag zitten en zichzelf ophief. We ho- pen toch op een 
mogelijke doorstart met een andere invulling van de activiteiten. Belangstellenden kunnen zich 
natuurlijk aansluiten bij deze groep die in het seizoen wekelijks een paddenstoelenwandeling maakt.  
 
Statuten  
Vanwege een nieuwe wet moeten onze statuten worden aangepast. De notaris heeft reeds een 
voorstel gemaakt. We wachten met het voorleggen aan onze leden van de wijziging op nieuwe 
wensen vanuit het KNNV-bureau.  
 
Publiciteit  
Publiciteit voor lezingen en cursussen wordt verzorgd door Ursula. Zij maakt posters voor lezingen en 
cursussen en zorgt voor de communicatie over deze activiteiten met de regionale IVN-verenigingen. 
Gerard Vos stuurt de informatie over de activiteiten zoals vermeld in de Venkraai door naar 
webbeheerder Harry Nouwen.  
 
 



 
Venkraai  
Ons verenigingsblad ziet er prachtig uit in kleur. 
We hebben een nieuwe drukker moeten zoeken wegens nieuwe voorwaarden van PostNL voor het 
ver- sturen van bladen, maar dat is niet gegaan ten koste van de kwaliteit. De drukker verzorgt ook 
de verzen- ding, wat ons werk bespaart. Verhalen en foto’s voor de Venkraai zijn van harte welkom! 
De redactie bestaat nu uit Gerard Vos, Rob Aarts, John Bruinsma en Jan Schellekens.  
 
Website  
Harry Nouwen beheert onze website, samen met Leo van Exel. Inmiddels wordt die site ook door 
veel mensen bekeken en gebruikt voor aanmeldingen voor lezingen, cursussen en excursies.  
 
Exposities  
We zijn dit jaar aanwezig geweest met een kraam bij de open dag van het IVN-VEV. Er was veel 
belang- stelling en er is een groot aantal folders uitgedeeld.  
 
Berichten aan onze leden  
Worden via e-mail verstuurd door Ludy Aarts. Dit is een heel goede en snelle manier om onze leden 
op de hoogte te houden.  
Gedelegeerde activiteiten  
 
Cursussen  
Vanwege het gemis van een cursuscommissie worden deze georganiseerd door Ursula, zie het 
verslag. We hopen op versterking! Er zijn dit jaar maar liefst 8 cursussen georganiseerd, waaruit weer 
een aantal nieuwe leden is bijgekomen.  
 
Lezingen  
Ook deze worden geregeld door Ursula. Er zijn 6 lezingen geweest dit jaar. De 7de lezing over Vennen 
in Brabant ging door omstandigheden niet door en is verplaatst naar 6 maart 2023. Het aantal 
deelnemers hoefde niet meer te worden beperkt in de loop van het jaar, hoewel we wel aan mensen 
vragen zich aan te melden. Ook voor de lezingen hopen we op ver- sterking!  
 
Ledenadministratie 
Wordt gedaan door Ludy Aarts, in samenspraak met Gerard Vos. Ons ledenaantal ligt nu op 247, dat 
is 8 meer dan vorig jaar.  
 
Excursiecommissie  
Deze	wordt	nu	ingevuld	door	Annemieke	van	Vucht,	Rob	van	Vucht,	Jacques	van	Kessel,	Helena	de	Jong,	en	Natascha	
Jaegers.	Helaas	heeft	Trudy	Vos	om	gezondheidsredenen	de	commissie	moet	verlaten.	Er	zijn	dit	jaar	20	excursies	
georganiseerd,	waarvan	er	één	is	afgelast.	Het	gemiddelde	aantal	deelnemers	was	8,2.	 
	
Natuurbeschermingscommissie	 
Deze	wordt	getrokken	door	Jacqueline	van	Heek.	Ze	heeft	versterking	van	Rob	Aarts,	Riki	Sleegers	en	Harry	Nouwen.	
Zie	verder	het	jaarverslag	van	de	NBC.	 
	
Vertegenwoordiging	 
Die	bij	Trefpunt	Groen	Eindhoven	wordt	gedaan	door	Jacqueline	van	Heek.	Ook	bij	de	Stichting	Stadsnatuur	
Eindhoven	zijn	wij	vertegenwoordigd.	 
	
Tenslotte	 
Het	bestuur	wil	alle	mensen	van	commissies	en	werkgroepen	bedanken	voor	hun	inzet	in	het	afgelopen	jaar.	Dit	geldt	
natuurlijk	ook	voor	de	anderen	die	zich	voor	allerlei	activiteiten	hebben	ingezet.	 
Verder	vindt	u	in	dit	nummer	de	jaarverslagen	van	de	werkgroepen	en	commissies.	Ik	wil	allen	hartelijk	danken	voor	
het	tijdig	afleveren	van	hun	bijdrage!	 
 


